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Geachte fractieleden van CDA, GroenLinks en overige leden van de gemeenteraad, 
 
 
Op 19 januari zijn er schriftelijke vragen gesteld over de uitvoeringsdruk binnen de 
jeugdgezondheidszorg. Met deze brief beantwoorden wij deze vragen.  
 
 
1. De VGGM voert op verzoek van gemeenten extra zorg uit om specifiek de risicodoelgroepen te 
bereiken en vroegtijdig de gezondheids- en/of ontwikkelingssituatie van een kind te ondersteunen 
en zo mogelijk te verbeteren. Zijn er op dit moment aanwijzingen van situaties waarbij dit door de 
uitvoeringsdruk in het gedrang komen? 
Antwoord: De extra zorg kon door de afschalingsmaatregelen niet volledig worden uitgevoerd door 
de VGGM. Daarentegen, zijn de risicogroepen in beeld gebleven. Dit komt doordat verschillende 
extra zorg (op een andere vorm) doorgang heeft gekregen. Zoals het intensievere 
begeleidingstraject voor kwetsbare doelgroepen voor- tijdens- of na de zwangerschap (Stevig 
Ouderschap/Voorzorg). Ook voert de VGGM extra huisbezoeken uit. Door Corona hebben deze 
huisbezoeken een andere vorm gekregen, namelijk door middel van bijvoorbeeld beeldbellen. 
Door de uitvoeringsdruk zijn deze vormen van beeldbellen doorgezet om zicht te houden op de 
kwetsbare doelgroepen.  
 
2. Is de huidige personele bezetting bij de GGD inmiddels weer op volle kracht om de uitvoering 
van 
de jeugdgezondheidszorgtaken voor Overbetuwe mogelijk te maken? 
Antwoord: Nee, specifiek is de huidige personele bezetting wat betreft jeugdartsen nog niet op 
volle kracht (zie: brief VGGM en Raadsinformatiememo van 24 januari).  
 
3. Zijn de (tijdelijke) maatregelen die gesteld tot januari ’23 om ongestructureerde uitval van de 
dienstverlening te voorkomen, alweer beëindigd zoals in de brief wordt gesteld? Zo niet, heeft 
waarom niet? 
Antwoord: Gedeeltelijk. De 0-4 afschalingsmaatregelen zijn grotendeels teruggedraaid. De 4-18 
afschalingsmaatregelen bijven in het jaar 2023 nog van kracht. Dit ten gevolge van het tekort aan 
jeugdartsen (zie: brief VGGM en Raadsinformatiememo van 24 januari).   
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4. Met de tijdelijke afschaling van de basiszorg en de beperkingen die dat als gevolg heeft gehad 
(verminderde inzet jeugdarts, voorlichtingen en afname onderzoeken) voor de scholen, zijn wij 
benieuwd of dat er signalen zijn binnengekomen dat leerlingen met problematiek hierdoor 
verminderd of onvoldoende in beeld zijn (geweest)? 
Antwoord: Als gemeente hebben wij inzet gepleegd om de jeugdigen op scholen in zicht te houden 
door middel van meer inzet van jongerenwerk binnen de schoolgebouwen, jeugd- en 
gezinsconsulenten die vaker aanschuiven bij overlegstructuren binnen de scholen en de inzet van 
verzuimcoaches. Dit betreft een ander vakgebied dan jeugdarts, maar via deze wegen zijn geen 
signalen binnengekomen dat leerlingen onvoldoende in beeld zijn. In overleg met scholen zijn er 
wel signalen binnengekomen dat de expertise van jeugdarts gemist wordt.  
 
5. Om te komen tot een toekomstbestendige zorg is mogelijk ontwikkeling van de dienstverlening 
van VGGM nodig. In de brief van 20 juli wordt aangegeven dat in de tweede helft van 2022 
hierover wordt gesproken. Zijn hier ontwikkelingen in te melden door de portefeuillehouder die ook 
voor ons als raad goed zijn om te volgen? 
Antwoord: De werkgroep toekomstbestendige JGZ is in de tweede helft van 2022 opgestart. Dit is 
een traject dat het komende jaar nog volop aandacht behoeft. Op dit moment zijn er geen 
ontwikkelingen te melden.
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